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ZÁPIS 

z jedenáctého zasedání komise kultury a vzdělávání Rady městské části Praha 17 

konaného dne 22.11. 2012 v MŠ Bendova, Bendova 1/1123, 163 00 Praha 6 – Řepy 

 

Poradu řídil:  MUDr. Antoine Katra 

Přítomni: MUDr. Antoine Katra 

Bc. Jitka Synková 

Michaela Bušková 

Jana Havlíčková 

Karel Vlček 

Mgr.Naděžda Zemanová 

Hosté : Mgr. Ivana Panochová 

Omluven : Šárka Slavíková Klímová 

  Dr. Tomáš Finger 

 (Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise.) 

 

Program: 

1. Stav výchovy, vzdělávání, budov na MŠ Bendova 

                                                                                                                 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné a představil ředitelku MŠ Bendova Mgr. Ivanu 

Panochovou. Požádal ředitelku o stručnou prezentaci činnosti mateřské školy. 

Paní ředitelka poděkovala za prostředky vložené do oprav a zateplení, což ocenili i rodiče dětí 

docházejících do MŠ. Poté představila Školní vzdělávací program školy, který je rozpracován 

do 11 integrovaných bloků a doplněn akcemi k jednotlivým tématům. Akce jsou ne jen pro 

děti, ale většinou i rodičům např. nejbližší je Vánoční koncert ( letos bude novoroční). 

V každém celku je pro práci ve třídách rozpracována nabídka témat, námětů, textů, her, 

odborné literatury pro práci v měsíci.  

Téma „Cvičíme pro radost“ je zpracováno jako zvláštní, protože je specifické pro zaměření 

školy a prolíná se celým rokem. Je v něm zahrnuta zdravotní a sportovní gymnastika, hudebně 

pohybová a taneční činnost, činnosti ve vodě a plavání, sezonní činnosti ( lyže, atletika apod.) 

a doplňkové pohybové činnosti. 

Pro motivaci má škola zpracovány vlastní diplomy, pamětní listy. Logo – stonožku – využívá 

škola na talířcích, tričkách, čepicích jako svou propagaci. 

p. Synková – není tato propagace příliš finančně náročná? 

p. Panochová – logo máme zpracované a platíme tak pouze kopírování. 

p. Bušková – jaký byl letos převis dětí? 

p. Panochová – 30 dětí, ale většina byla do konce září ještě přijata, protože se projevila velká 

migrace dětí. Ve dvou případech byly děti ve zkušební lhůtě vyřazeny, protože ještě nebyly 

dostatečně zralé. Naše škola trvá na adaptaci všech nově nastupujících dětí s rodiči. Cílem je, 

aby děti chodily do školy rády, postupně s rodiči poznaly prostředí i personál a cítily se zde 

bezpečně. Naše škola je rodičům vždy otevřená, mohou přijít kdykoliv do běžného režimu i 

pořádané akce. 

p. Havlíčková – jak jsou děti dělené do tříd, podle věku? 

p. Panochová – ano, protože náš program je nastaven pro realizaci v jednotných věkových 

skupinách. Nabízíme rodičům i nadstandardní činnost pro děti podle jejich zájmu. Tyto 

činnosti jsou rodiči hrazeny zvlášť. Realizují je učitelky školy, ale máme živnostenský list na 

jejich provozování. Učitelky mají tuto práci placenu mimo své mzdy.  

p. Vlček – máte program velmi pěkně zpracovaný, mohly by podle něj pracovat i další školy 
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p. Zemanová – každá škola má zpracovaný svůj program, v podstatě na míru svým 

zvláštnostem. Základem je Rámcový vzdělávací program, který je povinný a stanovuje 

vlastně rozsah znalostí, dovedností, které děti v mateřské škole získají. 

p. Synková – jaká je spolupráce s rodiči dětí? 

p. Panochová – pociťujeme proměnu v postojích, rodiče jsou velmi vytížení, ale na druhou 

stranu by se rádi zúčastnili mnoha činností s dětmi, někteří mají obavy nechat dítě samotné na 

mimoškolních akcích. Celkově je ale spolupráce třeba se sdružením rodičům výborná. 

 

MUDr. A. Katra  poděkoval paní ředitelce za velmi zajímavou prezentaci školy.  

Další setkání se bude konat již v novém roce, a proto popřál všem členům komise zdraví a 

štěstí do nového roku 2013. 

 

V Praze dne: 23. 11. 2012 

Zapsala: Zemanová Schválil: MUDr.A. Katra 

Ověřila: J. Havlíčková 


